圣奥总部

中国·杭州市钱江新城市民街 200 号圣奥中央商务大厦

Headquarters

Sunon Central Business Building, No.200 Citizen Street,
Qianjiang CBD, Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 88166666 +86 571 87171168 PC: 310020

Xiaoshan Manufacturing Base

No.35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tec Zone, Hangzhou, Zhejiang, China

TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

Haining Manufacturing Base

No.6 Anren Road, Jianshan New Area, Haining, Zhejiang, China TEL: +86 573 87800900 PC: 314415

















沙发座/扶手/后背 Seat Cushion/Arm Rest/Back Rest

水性皮 Artificial Leather with Waterborne Finishing

Attitical Leather with Waterborne Fillishing						
	100000000000000000000000000000000000000		_	200000000000000000000000000000000000000		
	THE RESIDENCE OF THE PARTY OF T		_	SECTION SECTION		
			_			
	THE RESIDENCE OF THE PERSON OF		•	0.0000000000000000000000000000000000000		
	100000000		_	TAX () () () ()		
			_	220000000000000000000000000000000000000		
		100	_	BEAUGUS BURGERS		
TP-PV10	TP-PV12	TP-PV14	TP-PV29	TP-PV50	TP-PV52	

半皮 Half Leather



ZP9817 S-ZP150

SF020.1.WP/CN

单人位 水性皮/半皮 实木标准色W-15A Single Seat Sofa Artificial Leather with Waterborne Finishing/Half Leather Standard Wood Color W-15A 1320W*1050D*920H*430



SF020.2.WP/CN

双人位 水性皮/半皮 实木标准色W-15A Double Seat Sofa Artificial Leather with Waterborne Finishing/Half Leather Standard Wood Color W-15A 1840W*1050D*920H*430



SF020.3.WP/CN

正人位 水性皮/半皮 实木标准色W-15A Triple Seat Sofa Artificial Leather with Waterborne Finishing/Half Leather Standard Wood Color W-15A 2260W*1050D*920H*430



SF020





皮质沙发保养小常识

- 1、避免阳光直射,白色沙发容易发黄,其他颜色皮革也会有不同程度的褪色或者变色现象。
- 2、真皮沙发应尽量放置在通风干燥处,避免潮湿、生霉和蛀虫,也不宜直接用水擦拭或洗涤。
- 3、皮质吸收力较强,使用时应该注意防污,避免油渍、圆珠笔、油墨等弄脏沙发。若不慎弄脏,应立即用皮革清洁 剂对沙发进行清洁,也可以用干净柔软的白毛巾或者干净湿海绵沾少许酒精轻抹污点,之后再用干一点的湿毛巾抹干, 最后用保护剂护理。
- 4、建议每周一次用干净毛巾蘸水拧干后对沙发轻轻擦拭,每半年使用一次皮革柔软剂对沙发进行全面保养,平常擦拭沙发时不能大力擦拭,否则会损伤表皮。
- 5、如发现有洞孔、破烂、烧损现象,需请专业人士来进行清洁护理。

Tips of Maintenance for Leather Sofa

- 1. Avoid direct sunlight exposure, white sofa is prone to become yellow and other colors may also have different extent of decoloration or color change.
- 2.Put the real leather sofa in ventilated and dry places to avoid moist, mildew and moth damage. Don"t wipe or wash the sofa with water directly.
- 3. Since real leather has strong absorbing power, be careful of smudge. Preventing oil, ball pen or ink from smudging the sofa. Once stained, clean it with leather detergent or by soft white towel or dip a sponge in a little alcohol, and then use protective solution for maintenance.
- 4. It's suggested that you clean the sofa once a week according to the following procedure: firstly, dip the towel in the clean towel and wring out water, then gently wipe the surface of the sofa (big force would cause damage to the sofa). Use sofa softener every half year for full maintenance.
- 5. In case of any holes, split or burned damage, professionals should be invited to do the maintenance.

11 12